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Van: Geert Dijks <g.dijks@hiswarecron.nl> 
Datum: 13 mei 2020 om 12:54:20 CEST 
Aan: "  @minezk.nl> 
Kopie  @hiswarecron.nl> 
Onderwerp: verzoek om informatie / reactie 

Beste  

Bijgaand een brandbrief die wij hebben gestuurd aan MP Rutte. De reden is dat we tot op heden 
nog nooit een antwoord hebben ontvangen op onze brieven die we stuurden naar de Minister of 
Staatssecretaris van EZK.  
Telkenmale maken we duidelijk dat de nood hoog is, dan maatregelen niet passend zijn en dat er 
zeer specifieke omstandigheden zijn in de gastvrijheidseconomie die nopen tot snelle actie en / of 
maatwerk.  

MP Rutte heeft op 6 mei uitgesproken dat de sanitaire gebouwen tot 1 juli dicht moeten terwijl we 
met de veiligheidsregio’s in overleg waren dat we onder condities best voor Hemelvaart gefaseerd 
kunnen openen. Dat leidt tot tientallen miljoenen onnodige omzetderving. En dat terwijl op talloze 
locaties in Nederland openbare toiletten (en zelf douches) gewoon toegankelijk zijn.  

De schade in onze sector loopt nu al op tot 1,3 miljard per 1 juli. Normaal wordt 36% van de omzet 
tot 1 juli verdiend. Door deze nieuwe ‘Rutte lockdown’ komt er druk op het hoogseizoen van (in het 
algemeen kwetsbare) senioren die graag in het voorseizoen gaan buiten de schoolvakanties en nu 
niet kunnen komen. Dat staat haaks op wat we willen! 

Wij zouden heel graag een reactie krijgen van EZK: 
- Op onze noodkreten en voorstellen (bijgaand)
- Op onze memo van SBI codes (nog) die niet zijn opgenomen in de regelingen
- Op onze vraag wat met informatie wordt gedaan die door ons in aangeleverd (zoals

uitgebreide schadeberekeningen)

We begrijpen dat het ook voor het ministerie een bijzondere en drukke tijd is. 

Ik vind het ook goed als we in ieder geval voor de korte termijn contact kunnen hebben over twee 
zaken: 

- Is het haalbaar dat wij zo snel als mogelijk een aangescherpt sanitair protocol aanleveren
(door bijvoorbeeld het douches met warm water te verbieden tot 1 juli) om in ieder geval de
toiletten open te kunnen stellen voor Hemelvaart? En daarvoor goedkeuring te krijgen bij
het rijk? Ik begrijp dat jij een cruciale rol hebt op dit dossier.

- En, kijkend naar de SBI lijst. Kunnen deze worden opgenomen in de regeling?

Ik begrijp dat er ontwikkelingen zijn m.b.t. de NOW regeling en seizoenswerk dus en dat er wordt 
gewerkt aan een meeting met de bewindvoerders dus mogelijk dat we de overige onderwerpen dan 
in tweede termijn kunnen bespreken? 

Laat je snel iets weten? 
Ik voel er niet voor om via de Kamer oproepen te gaan doen. 

Gastvrije Groet en dank op voorhand 

Geert 

10.2.e
10.2.e 10.2.e

10.2.e

10.2.e



3

Met vriendelijke groet, 

Geert Dijks 
Directeur 
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